
 

Protokoll styrelsemöte 2015-06-15 

Hemma hos Gustaf Segerhammar 

Vänsterpartiet Höganäs 

1. Mötets öppnande 

Föreningens ordförande Gustaf Segerhammar förklarade mötet öppnat.  

2. Val av sekreterare och justerare 

Till sekreterare valdes Erik Edwardson. Till justerare valdes Emma 

Wennerholm. 

3. Närvarande 

Erik Edwardson, Gunilla Fruerlund, Gustaf Segerhammar, Emma Wennerholm. 

4. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

5. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom men kunde ej justeras eftersom justerare ej 

var närvarande.. 

6. Budgetförslag 

Emma redogjorde för sina planer kring kommunal budget. Hon har varit i 

kontakt med Mikael Persson på distriktet om hur vi räknar på skattehöjningar. 

7. Kulturhuset i Höganäs? 

Emma redogjorde för planerna kring kulturhus i Höganäs, bland annat de 

medborgardialoger som ska hållas. 

8. Utåtriktad aktivitet under sommaren? 

Grillning 15 augusti. Partiföreningen står för grillkol, läsk, mineralvatten. Varje 

person tar med det de vill grilla. Vi bjuder också in partiföreningarna i 

Ängelholm och Helsingborg. 

9. Hur får vi vår föreningen mer aktiv igen? 

Vi var självkritiska och sa att vi måste bli bättre på att genomföra det vi 

beslutat. Vi ska ordna ett utomhusmöte på Långaröd. Bord, fika, 

ansiktsmålning. Antagligen krävs polistillstånd om vi ska ha ett bord. 

10. Övriga frågor 

Inga övriga frågor förelåg. 



 

11. Mötets avslutande 

Gustaf Segerhammar förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet:  

 

 

________________________ 

Erik Edwardson 

 

Justeras: 

 

 

________________________ 

Emma Wennerholm 


